
Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 1 / 12

Obec Čejč

Čejč 430, 696 14, Čejč
tel.č.: 518 361 118 | e-mail: podatelna@cejc.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 24 Zastupitelstva obce Čejč

konané dne 24. 3. 2022 v sále sokolovny v Čejči od 18:00 hod.

Doba jednání: do 19:55
Přítomno: Ing. Koutný Jan, Bízová Jana, Fulajtár David, Havelka Pavel, Mgr. Malíková

Kateřina, Ing. Peš Radek, Ing. Voznicová Petra
Omluveni: Rozkydalová Helena, Damborský Tomáš
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jan Koutný
Zapisovatel*: Kamenská Renata
Ověřovatelé zápisu: Havelka Pavel, Mgr. Malíková Kateřina,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Přivítání přítomných, jmenování zapisovatele a ověřovatele zápisů

Starosta přivítal všechny přítomné v sále sokolovny. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle § 93
zákona o obcích. Pozvánka byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu v souladu se Zákonem o obcích a
Jednacím řádem po dobu nejméně 7 dnů, a to od 17. 3. 2022 do 24. 3. 2022. Současně byla zveřejněna
na elektronické úřední desce.  Dále konstatoval,  že je přítomno 7 členů zastupitelstva obce.  Paní Helena
Rozkydalová a  pan Tomáš Damborský se  omluvili.  Zastupitelstvo  je  usnášeníschopné.  Jako zapisovatelku
jmenoval paní Renatu Kamenskou, za ověřovatele zápisu pana Pavla Havelku a Mgr. Kateřinu Malíkovou.
Ke jmenování zapisovatelky a ověřovatelů zápisu nebyly vzneseny připomínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje zapisovatelku paní Renatu Kamenskou a za ověřovatele zápisu pana
Pavla Havelku  a Mgr. Kateřinu Malíkovou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/24/2022 bylo schváleno.

2. Připomínky k navrženému programu, schválení programu

Program jednání byl spolu s pozvánkou zveřejněn na úřední desce. K navrženému programu nebyly vzneseny
žádné připomínky, doplnění či dotazy ze strany zastupitelů nebo přítomných občanů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje program zasedání dle pozvánky.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/24/2022 bylo schváleno.
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3. Kontrola úkolů

Starosta předal slovo předsedkyni kontrolního výboru Mgr. K. Malíkové, ta konstatovala, že se kontrolní výbor
sešel v minulém týdnu a kontroloval usnesení ze zasedání ZO č. 16, 17, 18, 19, 20, 21 a 22. Bylo zjištěno, že
doposud nebyla realizována tato usnesení ZO: realizace projektu parkovací stání Pod Búdama - čeká se na
schválení  územního  plánu,  dále  rekonstrukce  veřejného osvětlení  v  parku -  probíhá  příprava  projektové
dokumentace, stále se řeší bezúplatný převod části pozemku od JMK. Vzhledem k tomu, že nejsou zájemci
o lékárnu, neuskutečnil se pronájem lékárny. Bude se jednat o zprůchodnění cesty na pozemky Pod Drahou.
Není schváleno členství obce v euroregionu Pomoraví, zatím nedošlo vyjádření. Chybí kupní smlouva na část
pozemku SK Čejč - čeká se na oddělení pozemku. Není dokončena příprava projektu na rekonstrukci ulice
Chaloupky, U Šlechtitelky a chodník v ul. Krupicova - nejsou podepsány smlouvy. Neuskutečnila se příprava
výběrového řízení na realizaci rekonstrukce ulice Nádražní, čekáme na vyjádření Horákovy farmy, a.s. Čeká
se na zaslání nájemní smlouvy z Povodí Moravy. Nebyla dokončena kupní smlouva s paní Melkusovou. Nebyla
předložena smlouva firmy EKOR, s.r.o. o nakládání s komunálním odpadem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci kontrolního výboru o plnění usnesení z jednání ZO.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Investiční akce

a) 18/2020 Rekonstrukce silnice Pod Lesíkem

Realizaci  bude  provádět  firma  Imos  Brno,  a.s.  a  měla  by  začít  kolem  20.  května.  Celá  realizace  je
naplánována zhruba na 14 dnů. V prvním kroku dojde k odfrézování povrchu, poté budou opraveny dešťové
vpustě, část obrub a lokální poškození. Opravy budou probíhat za běžného provozu pro místní, pro cizí bude
ulic uzavřena. Plná uzávěra je naplánována při pokládce nového asfaltu, což by mělo trvat max. 2 dny.

Diskuze:
p. Vachůt Rozšíření parkovacích míst se zde neplánuje?
starosta V současné chvíli se toto neplánuje, pouze výměna asfaltu a oprava.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci o investiční akci Rekonstrukce silnice Pod Lesíkem.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b) 05/2021 Biocentrum Pod Dráhou - projekční příprava

Projekt je dokončen a připraven k podání na stavební úřad během příštího týdne.  Projekt je konzultován se
SPÚ, kterému se projekt líbí a je možné, že by celou realizaci zafinancoval. V opačném případě bude podána
žádost o dotaci ze Státního fondu životního prostředí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci o probíhající investiční akci Biocentrum Pod Dráhou.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

c) 06/2021 Pořízení nového DA pro JSDH

Obec získala 450 000 Kč od MV ČR, dalších min 300 000 Kč,  možná 450 000 Kč by měl přispět JMK.
Ve spolupráci s hasiči byly připraveny bližší technické podmínky, které teď kontrolují příslušné orgány. Pokud
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budou odsouhlaseny, bude vypsáno výběrové řízení na dodavatele DA.

Jednalo  by  se  o  auto  do  3,5  t,  s  pohonem  4x4,  pro  9  členů  posádky  se  základním  vybavením  pro
výjezdy. Od nového roku bohužel auta dost podražila, takže z předpokládaných 1,3 mil Kč se cena zvýšila
na 1,5 mil. Kč. I s příspěvkem od JMK tak obec zaplatí cca 750 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  vypsání  výběrového  řízení  na  akci  pořízení  nového  dopravního
automobilu a pověřuje starostu obce k podpisu kupní smlouvy dle výsledků výběrového řízení, v maximální
částce 1,6 mil Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/24/2022 bylo schváleno.

d) 10/2021 Projektová dokumentace Oprava historického objektu č. p. 6 

Dokumentace pro stavební povolení je připravena, do konce března bude podána na stavební úřad. Hledají
se vhodné zdroje pro financování projektu.

Diskuze:
p. Fulajtár Nemělo by se jednat s firmou E.ON o případném přeložení elektrického sloupu, který stojí

na rohu ulice před touto budovou?
starosta S firmou E.ON to řešíme a komunikujeme s nimi, ale z jejich strany není v současné chvíli

žádná vůle.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí  informaci o probíhající investiční akci Oprava historického
objektu č. p. 6 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

e) 11/2021 Nová bytová výstavba

Jedná se o výstavbu vedle bytového družstva Vránovo. Jsou připraveny 3 studie řešení této lokality. Příští týden
ve čtvrtek 31. 3. 2022 od 18:00 hodin proběhne veřejné představení těchto studií.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci o probíhající investiční akci Nová bytová výstavba.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

f) 1/2022 – Projekční příprava – rekonstrukce komunikací a chodníků

Jedná se o rekonstrukci komunikací v ul. Chaloupky , U Šlechtitelky a chodníku v ul. Krupicova. Ze strany obce
jsou podepsány Smlouvy o dílo, které byly zasílány realizátorovi k podpisu. Projekty bude zpracovávat VUT
v  Brně,  stavební  fakulta.  Ulice  Chaloupky  -  126  644  Kč,  Ulice  U  Šlechtitelky   191  797  Kč,  chodník
Krupicova -115 663 Kč.  V  ceně je  zaměření  lokalit,  dokumentace pro  stavební  povolení  a  DPPS včetně
rozpočtů. Termín dokončení u silnic je listopad 2022 a u chodníku konec roku 2022.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci o probíhající investiční akci Rekonstrukce komunikací
a chodníků - projekční příprava.
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

g) 2/2022 – Rekonstrukce Nádražní ulice

SÚS má dokončeno výběrové řízení na dodavatele stavby. Vítězem je Společnost EUROVIA. Do konce dubna
by měla být podepsaná Smlouva o dílo a pak následná realizace stavby, která by měla probíhat 6 měsíců.

Dokončuje se příprava chodníků a parkovací stání, které bude provádět obec.  

Ulice se bude dělat v pěti etapách. 1. etapa bude začínat u stavebnin a končit u firmy Vinopol a bude zde velmi
omezený vjezd auty. Po dokončení 1. etapy bude následovat 2. etapa, a to výměna mostu za plné uzávěry.
Současně s 2. etapou se začne dělat 3. a 4. etapa s tím, že 3. etapa začíná u stavebnin a končí u Horákovy
farmy. 4. etapa začíná u Horákovy farmy a končí u kostela. Jakmile budou dokončeny všechny tyto etapy, bude
následovat 5. etapa, která začíná u sběrného dvora a končí u asfaltové silnice, kde končí stávající komunikace.
Je to plán SÚS, který zatím není potvrzený od realizátora, ale měl by probíhat v takovém sledu. Náklady
na stavbu jsou 30 mil. Kč, financuje ji SÚS.

Diskuze:
p. Šopf Na sběrný  dvůr  se  dostaneme jak?  Nemůže  se  sběrný  dvůr  přestěhovat  do  bývalého

zahradnictví?
starosta Možná bude na určitou dobu uzavřen, přestěhovat nelze.
p. Havelka Autobusy se tam taky nedostanou.
starosta Přes most bude úplná uzávěra, objízdná trasa na Čejkovice povede přes Mutěnice. Pěší

budou moci procházet.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci o probíhající investiční akci  Rekonstrukce Nádražní
ulice.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

h) 3/2022 - Opravy komunikací Pod Búdama

Pokračování  v  opravách asfaltového povrchu.  Byla  podána žádost  o  dotaci  na JMK,  celkové odhadované
náklady 380 000 Kč, částkou 190 000 Kč by měl přispět JMK. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje investiční záměr na projekt Opravy komunikací Pod Búdama. V případě
schválení dotace ZO souhlasí s jejím přijetím a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o poskytnutí
dotace. ZO dále pověřuje starostu obce k vypsání poptávkového řízení na realizaci a k podpisu smlouvy
o  dílo  dle  výsledků  poptávkového  řízení,  včetně  případných  dodatků  SOD.  Celková  cena  díla
bude maximálně 400 000 Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/24/2022 bylo schváleno.

ch) 4/2022 - Obměna PC a oprava sociálního zařízení v knihovně v Čejči

V knihovně momentálně chybí WC pro veřejnost. Prostory, ve kterých bylo původní WC a které nevyužívala
školka, jsou v současné době využity pro kancelář p. účetní.  Není tedy možné původní WC využívat. Bude
opraven jiný nevyužívaný prostor, který má samostatný vstup z venku a dokonce je v něm i odpad, voda
a topení. Bude z něj vytvořeno WC pro veřejnost. V místnosti bude provedeno nové napojení na odpady, nový
rozvod vody a obložení obklady. Bude přidána WC mísa, umyvadlo a menší bojler na teplou vodu. Ten využijí
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i ve školce k přípravě zeleniny, kde teplá voda chybí. 

Byla podána žádost o dotaci na JMK, odhadované náklady 120 000 Kč, dotace 50 000 Kč. Mimo opravy soc.
zařízení je v projektu ještě  výměna dvou starých PC využívaných pro veřejnost. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje investiční záměr na projekt Obměna PC a oprava sociálního zařízení
v knihovně v Čejči. V případě schválení dotace ZO souhlasí s jejím přijetím a pověřuje starostu obce
k podpisu smlouvy o poskytnutí dotace. ZO dále pověřuje starostu obce k podpisům smluv k realizaci díla,
včetně případných dodatků SOD. Celková cena díla bude maximálně 120 000 Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/24/2022 bylo schváleno.

i) 5/2022 Pořízení meteorologické stanice, chladícího boxu a oplachovačky

Cílem projektu je pořízení  kvalitní  meteorologické stanice a zpřístupnění  přesných dat o počasí  místním
vinařům, tak aby mohli snáze reagovat na vývoj počasí při ošetření vinic. Dále pak pořízení chladícího boxu a
oplachovačky na skleničky, kterou využije jak obec pro prezentaci místních vinařů na svých akcích, tak bude
zapůjčována místním vinařům na jejich akce.

Opět byla podána žádost o dotaci na JMK, odhadované náklady 150 000 Kč, dotace 67 000 Kč.

Diskuze:
p. Škápík Jedná  se  o  spolupráci  s  firmou  Amet  Velké  Bílovice?  Využívá  ji  spousta  vinařů

např. v Čejkovicích, V. Bílovicích, Kobylí už několik let.
starosta Doposud ne, ale budu je kontaktovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje investiční záměr na projekt Pořízení meteorologické stanice, chladícího
boxu a oplachovačky sklenic. V případě schválení dotace ZO souhlasí s jejím přijetím a pověřuje starostu
obce  k  podpisu  smlouvy  o  poskytnutí  dotace.  ZO dále  pověřuje  starostu  obce  k  podpisům smluv  k
realizaci díla, včetně případných dodatků. Celková cena díla bude maximálně 150 000 Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3d/24/2022 bylo schváleno.

j) 6/2022 - Obnova vybavení JSDH Čejč

Je snahou získat prostředky na obnovu staršího vybavení pro hasiče. Celkové náklady by měly být 231 800 Kč,
předpokládaná dotace 100 000 Kč.

V žádosti je nové kalové čerpadlo, protože staré má cca 30 let a dosluhuje, 3 nové přilby a ochranné obleky I. a
II typu. Obleky proti  dešti  8x, dvoje boty, 5 přileb pro technické zásahy, hadice, protipovodňové pytle a
násypka.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje investiční záměr na projekt Obnova vybavení JSDH Čejč. V případě
schválení dotace ZO souhlasí s jejím přijetím a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o poskytnutí
dotace. ZO dále pověřuje starostu obce k podpisům smluv k realizaci díla, včetně případných dodatků.
Celková cena díla bude maximálně 235 000 Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3e/24/2022 bylo schváleno.
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k) 7/2022 - Oprava kapličky sv. Rocha

Kaplička sv. Rocha u nádraží je ve špatném technickém stavu. Jednalo by se o kompletní obnovu včetně
nejbližšího  okolí.  Byla  podána  žádost  o  dotaci  na  JMK,  odhadované  náklady  projektu  jsou
120  000  Kč,  dotaci  bychom  mohli  získat  ve  výši  50  000  Kč.  

Bylo navrženo opravit i kapličku sv. Jana Nepomuckého v parku. Zde jsou potřeba jen menší opravy, ale i tak
jsou předpokládané náklady cca 30 000 Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  investiční záměr na projekt Oprava kapličky sv. Rocha a kapličky
sv. Jana Nepomuckého. V případě schválení dotace ZO souhlasí s jejím přijetím a pověřuje starostu obce
k podpisu smlouvy o poskytnutí dotace. ZO dále pověřuje starostu obce k vypsání poptávkového řízení
na realizaci a k podpisu smlouvy o dílo dle výsledků poptávkového řízení, včetně případných dodatků SOD.
Celková cena díla bude maximálně 150 000 Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3f/24/2022 bylo schváleno.

l) 8/2022 - Oslavme společně 800 let obce

V letošním roce uplyne 800 let od první doložené zmínky o obci Čejč. Hlavní oslavy proběhnou ve dnech
20.-22.května. V souvislosti s tím jsme podali žádost na JMK o příspěvek. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje investiční záměr na projekt Oslavme společně 800 let obce. V případě
schválení dotace ZO souhlasí s jejím přijetím a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o poskytnutí
dotace. ZO dále pověřuje starostu obce k podpisům smluv k realizaci díla, včetně případných dodatků.
Celková cena bude maximálně 340 000 Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3g/24/2022 bylo schváleno.

m) 9/2022 - Tančí a zpívá celá dědina - Nové podium/parket pro obec Čejč

Návrh na zakoupení nového mobilního pódia pro všechny akce, které se na Čejči dělají. Rozměry pódia jsou
10x5 m. Jedná se o profesionální a variabilní pódium. Předpokládaná cena 500 000 Kč. Pódium lze využít i jako
taneční parket.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  investiční  záměr  na  projekt  Tančí  a  zpívá  celá  dědina  -  Nové
podium/parket  pro  obec  Čejč.  ZO  schvaluje  podání  žádosti  o  dotaci  na  tento  projekt  k  JMK  nebo
do MAS Jižní Slovácko. V případě schválení dotace ZO souhlasí s jejím přijetím a pověřuje starostu obce
k podpisu smlouvy o poskytnutí dotace. ZO dále pověřuje starostu obce k přípravě poptávkového řízení a
podpisům  smluv  k  realizaci  díla,  včetně  případných  dodatků.  Celková  maximální  částka
projektu  600  000  Kč.  

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3h/24/2022 bylo schváleno.

5. Záměry na nakládání s obecním majetkem

a) Záměr č. 3/2022
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Žádost  o  pacht  pozemku  parc.  č.  2645  o  výměře  877  m2  podává  pan  Jan  Letrik  a  paní  Helena
Vašková. Oba mají zájem vždy o část pozemku na drobnou zemědělskou činnost. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr obce č.3/2022 na pacht pozemku parc. č. 2645 o výměře 877 m2,
druh pozemku orná půda, v k.ú. Čejč 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/24/2022 bylo schváleno.

b) Záměr č. 4/2022

Na prodej  části  pozemku parc.  č.  348/1,  vodní  plocha o  celkové výměře 818 m2.  Po  oddělení  pozemku
geometrickým plánem vznikl pozemek 348/3 o výměře 41 m2. O odkup této části má zájem pan Miroslav 
Kučera, Čejč 469. Bude zpracován znalecký posudek. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr obce č. 4/2022 na prodej části pozemku parc. 348/1 o výměře
41 m2, druh pozemku vodní plocha v k.ú. Čejč.  

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/24/2022 bylo schváleno.

c) Záměr č. 5/2022 

Na prodej části pozemku parc. č. 269, ostatní plocha o celkové výměře 94 m2.   Část parc. č. 189, ostatní
plocha o celkové výměře 2 756 m2. Z důvodu dořešení majetkových vztahů by odkoupil pan Jiří Gazaň části
těchto chodníků. Obec Čejč by odkoupila 1 m2 chodníku od pana Gazaně dle geodetického zaměření. Bude
zpracován znalecký posudek.   

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr č. 5/2022 na prodej části pozemku parc. č. 269  ostatní plocha a
části pozemku parc. č. 189 ostatní plocha v k.ú. Čejč o celkové výměře max. 150 m2. Bude upřesněno dle
geometrického plánu.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4c/24/2022 bylo schváleno.

6. Smlouvy na nakládání s obecním majetkem

Pachtovní smlouva 1/PACHT/2022 na pacht pozemku parc. č. 1151 orná půda o výměře 269 m2 .

Záměr byl zveřejněn od 23.2.2022 do 14.3.2022. Přihlásil se jeden zájemce o pacht. Starosta navrhl uzavřít
se zájemcem pachtovní smlouvu 1/PACHT/2022.  Smlouva bude uzavřena za současných platných podmínek
na dobu neurčitou s roční výpovědní lhůtou. Pachtýř Richard Škápík, 696 14 Čejč 24.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje pachtovní smlouvu  1/PACHT/2022. Obec Čejč, Čejč 430, 69614, IČ
00284815  jako propachtovatel, pan Richard Škápík, 696 14 Čejč 24 jako pachtýř. Předmětem pachtu je
pozemek parc. č.1151 orná půda o výměře 269 m2 , pachtovné dle aktuálního sazebníku. Smlouva bude
uzavřena na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 1 rok. 
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Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/24/2022 bylo schváleno.

7. Smlouva o právu provést stavbu s JMK - ulice Nádražní

Jedná se o smlouvu ke stavbě "Čejč-rekonstrukce chodníků ul. Nádražní II. etapa". JMK je vlastníkem pozemků
p. č. 7 a p. č. 102, oba v k. ú. Čejč svěřených Správě a údržbě silnic Jihomoravského kraje, příspěvkové
organizaci kraje, Žerotínovo náměstí 449/3, 601 82 Brno. Obec Čejč plánuje na těchto pozemcích realizovat
výše uvedenou stavbu. Předpokládaný trvalý zábor  pozemků je celkem cca 333,8 m2. JMK souhlasí s touto
stavbou,  kterou budou dotčeny pozemky v  jeho vlastnictví  a  souhlasí  s  vydáním územního rozhodnutí  a
stavebního povolení. Rada Jihomoravského kraje tuto smlouvu schválila dne 4.3.2022. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí Smlouvu o právu provést stavbu uzavřenou mezi Jihomoravským
krajem, se sídlem Žerotínovo nám. 449/3 , 601 82 Brno a Obcí Čejč, IČO 00284815, 696 14 Čejč 430, kdy
JMK souhlasí se stavbou  "Čejč-rekonstrukce chodníků ul.  Nádražní II.  etapa", kterou budou dotčeny
pozemky v jeho vlastnictví .  

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Žádost o úpravu nájemného v restauraci Sokolovna

Paní Jana Tibenská žádá o úpravu nájemného v restauraci Sokolovna za dobu, kdy byl omezen provoz z důvodu
platnosti hygienických opatření. Restaurace nebyla zavřená, ale cca 3 měsíce byla omezená otevírací doba,
počet lidí u stolu atd. Starosta navrhl prominutí částky 2 000 Kč po dobu 3 měsíců, celkem tedy 6 000 Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  snížení nájemného za restauraci v budově Sokolovny za rok 2022
o částku 6000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 6/24/2022 bylo schváleno.

9. Žádosti o finanční příspěvky 2022

a) Malovaný kraj z.s.

Žádost  je  určena  na  vydávání  nekomerčního  národopisného  a  vlastivědného  časopisu  Malovaný
kraj.   V  současné  době  máme  předplatné  na  3  ks,   a  to  pro  OÚ,  ZŠ  a  knihovnu,  je  navrženo  ponechat.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč neschvaluje finanční příspěvek pro Malovaný kraj z.s., 17. listopadu 1a, 690 02
Břeclav, IČ 270 10 511.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/24/2022 bylo schváleno.

b) Spolek zdravotně postižených občanů, z.o., Čejč

Spolek žádá o finanční příspěvek ve výši 35 000 Kč na kulturní akce a pořádání  zájezdů. V loňském roce byla
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poskytnuta částka 35 000 Kč. Podmínkou byla výpomoc členů SZPO při kulturních akcích např. při vybírání
vstupného.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje finanční příspěvek pro Spolek zdravotně postižených občanů, základní
organizace Čejč, IČO 711 64 979, ve výši 35 000 Kč. ZO Čejč schvaluje veřejnoprávní smlouvu se Spolkem
zdravotně postižených občanů na částku 35 000 Kč na pořádání zájezdů a kulturních akcí. Příspěvek bude
podmíněn výpomocí členů SZPO při kulturních akcích, např. při vybírání vstupného.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7b/24/2022 bylo schváleno.

c) Sjednocená organizace nevidomých a slabozrakých ČR z.s.

SONS se sídlem v Kyjově poskytuje služby potřebným na území okresu Hodonín. Žádají o poskytnutí jakékoliv
finanční podpory na projekt se zaměřením na volnočasové aktivity nevidomých a těžce zrakově postižených.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč neschvaluje finanční příspěvek na činnost Sjednocené organizace nevidomých a
slabozrakých, z. s., oblastní odbočka Kyjov.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7c/24/2022 bylo schváleno.

d) Žádost SK Čejč, z.s.

SK Čejč žádá o finanční příspěvek ve výši 200 000 Kč na provoz a údržbu sportovního areálu a víceúčelové
plochy. Žádost odůvodňuje i zajištěním chodu fotbalového oddílu a oddílu stolního tenisu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje   finanční příspěvek SK Čejč, z.s.,  Čejč 304, IČ 44164378 ve výši
200 000 Kč. ZO Čejč schvaluje veřejnoprávní smlouvu s SK Čejč z.s. na částku 200 000 Kč na provoz a
údržbu sportovního areálu a víceúčelové plochy. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7d/24/2022 bylo schváleno.

e) Zdravotní klaun, o.p.s. 

Dobročinná organizace  žádá o poskytnutí jakékoliv finanční podpory. Speciálně vyškolení zdravotní klauni
navštěvují nemocnice, domovy seniorů. Zástupce organizace obchází již několik let domácnosti v naší obci.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč  neschvaluje  finanční  příspěvek organizaci  Zdravotní  klaun,  o.p.s.,  Paříkova
355/7, Praha 9.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7e/24/2022 bylo schváleno.

f) Žádost AVZO ČEJČ p.s.

Tato organizace žádá o finanční příspěvek ve výši 40 000 Kč na ubytování, dopravu členů zájmových kroužků,
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školení členů organizace, nákup divadelních kostýmů, rekvizit a materiálu na výrobu kulis, nákup sportovního
vybavení a drobného hmotného majetku. Žádost odůvodňují celoroční systematickou prací s dětmi a mládeží
v obci. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje finanční příspěvek AVZO Čejč p.s., Čejč 223, IČ 70906564 ve výši
40 000 Kč. ZO Čejč schvaluje veřejnoprávní smlouvu s organizací  AVZO ČEJČ p.s. na částku 40 000 Kč
na ubytování, na dopravu členů zájmových kroužků, školení členů organizace, nákup divadelních kostýmů,
rekvizit a materiálu na výrobu kulis, nákup sportovního vybavení a drobného hmotného majetku.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. 7f/24/2022 bylo schváleno.

g) Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v ČR, z.s. klub RADOST

tato organizace sdružuje rodiny s postiženými dětmi, často jsou to neúplné rodiny s nízkými příjmy. Žádají
o příspěvek na vlastní činnost – náklady na ubytování, vstupy do bazénů, ZOO a muzeí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč neschvaluje finanční příspěvek Asociaci rodičů a přátel zdravotně postižených
dětí v ČR, z.s. klub RADOST, Barákova 23, 796 01 Prostějov. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7g/24/2022 bylo schváleno.

h) Linka bezpečí, z.s.

Tato organizace žádá o finanční příspěvek na činnost.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč neschvaluje finanční příspěvek na provoz Linky bezpečí, z. s. Ústavní 95, 181 02
Praha 8.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7h/24/2022 bylo schváleno.

10. Dodatek č. 5 ke Smlouvě o poskytování odborných knihovnických služeb

Městská knihovna Hodonín bude o v roce 2022 poskytovat knihovnám regionu odborné knihovnické služby
ve stejném rozsahu jako v loňském roce. Tyto služby jsou zakotveny ve Smlouvě o poskytování odborných
knihovnických služeb, která byla podepsána v roce 2017 a kterou schválila na schůzi rada města Hodonín dne
7. 3.  2017. Je potřeba schválit  dodatkem č. 5  částku pro letošní rok na zajištění nákupu, zpracování a
distribuci knihovních fondů pořízených z prostředků obce. Je navržena částka 30 000 Kč jako v loňském roce.
Tato částka je již zahrnuta v rozpočtu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  Dodatek č. 5 ke Smlouvě o poskytování odborných knihovnických
služeb s Městem Hodonín a Městskou knihovnou Hodonín-organizační složkou Města Hodonína na částku
30 000 Kč na zajištění nákupu, zpracování a distribuci knihovních fondů pořízených z prostředků obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/24/2022 bylo schváleno.
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11. Rozpočtová opatření

a) Rozpočtové opatření č. 2/2022

Bylo provedeno v účetnictví za měsíc únor 2022. Příjmová část rozpočtu byla navýšena o částku 130 000,00 Kč,
příjmová část po rozpočtovém opatření je ve výši 25 149 200,00 Kč.  Výdajová část po rozpočtovém opatření
zůstává beze změny ve výši 22 610 400,00 Kč. Financování bylo sníženo o částku - 130 000,00 Kč, financování
po rozpočtovém opatření je ve výši - 2 538 800,00 Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č.2/2022. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b) Rozpočtové opatření č. 3/2022

Bude provedeno v účetnictví za měsíc březen 2022.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2022. 

§ 2212 – oprava silnice Pod Búdama  400 000 Kč

§ 3314 – WC + PC Knihovna  120 000 Kč

§ 3326 – kaple sv. Rocha a sv. Jana Nepomuckého  150 000 Kč

§ 3419 – příspěvek SK Čejč  200 000 Kč

§ 3429 – příspěvky AVZO a SZPO Čejč  75 000 Kč

§ 3639 – meteostanice, chladící box, nákup pozemku p. Melkusová, pódium  1 100 000 Kč

§ 5512 – dovybavení JSDH  240 000 Kč

Celkem výdaje zvýšeny o    2 285 000 Kč

Prostředky budou vzaty z financování z plánovaného letošního přebytku

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/24/2022 bylo schváleno.

12. Různé

Přistoupení Obce do Paktu starostů a primátorů pro energii a klima

Jde o celosvětové hnutí, které se věnuje místním klimatickým a energetickým opatřením. V současné době
se k paktu hlásí cca 11000 samospráv z 54 zemí světa.

Závazky obce v Paktu starostů a primátorů:

1) snižovat emise skleníkových plynů na svém území;

2) zvyšovat odolnost a připravovat se na nepříznivé dopady klimatické změny;
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3) bojovat s energetickou chudobou, jejíž řešení je jedním z opatření k zajištění spravedlivého přechodu
k uhlíkové neutralitě Evropy.

Není to nic, z čeho by nám hrozily nějaké sankce nebo podobně, ale naopak nám to umožní čerpat některé
finanční podpory v rámci různých energetických dotací a podobně.

V případě schválení se budeme moci zapojit do projektu Regionu Podluží a MAS Jižní Slovácko na vytvoření
Akčního plánu pro udržitelnou energii a klima (SEKAP), ten by nám mohl pomoci hledat energetické a finanční
úspory na obecním majetku.   

Diskuze:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje přistoupení obce Čejč k Paktu starostů a primátorů pro energii a klima
a pověřuje starostu k podpisu této listiny. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/24/2022 bylo schváleno.

Diskuze:
p. Vachůt Proč nejsou pořád hotové terénní práce v ul. Za Školou?
starosta Hledal i  j sme  úspory ,  protože  odhadovaná  cena  položení  kabelů  by la

1,5  milionu  Kč.  S  firmou,  která  vedení  pokládala  se  nám podařilo  domluvit  na  ceně
400 000 Kč, což je cena za materiál, práci si neúčtovali, ale teď je problém v tom, aby to
dotáhli do konce. Slíbili. že do konce března bude všechno dodělané. Je to něco za něco.
Ušetřili jsme 1 mil. korun, ale dlouho to trvá.

pí. Holešinská Jak se řeší stromy v ul. Francouzská? Budou se řezat nebo svazovat?
starosta Dívala se na ně odborná firma a většinou se budou svazovat.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Havelka Pavel, Mgr. Malíková Kateřina   ............................................................
 
Starosta Ing. Jan Koutný   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 4. 4. 2022


